

PROTOKOLL SEKTIONSMÖTE

DATUM: TORSDAG 17 OKTOBER 2019

TID: 17.30-19.30

PLATS: KAROLINA, WIDERSTRÖMSKA HUSET

NÄRVARANDE

Capucine Delorme

Timo Oosterveld

Nicole Laszlo

Jonathan Halvardson

Alice Weréen

Soran R Bozorg

David Björklund

Louise Öfors

Louisa Azizi

Carl Johan Eriksson

Mathilda Mannberg

Stella Wennberg

Valeria Varrone

Julia Elmgren

Isabell Åberg Wallin

Hans Jeorg Witzhausen

Keyvan Habibi

Ib Green Petersen

Zabih Aurfan

Poyan Karimi

Naima Kilhamn

Naramsin Bahnaneh

Niki Khatibi

Abdulmalik Mahdi

Isabela Möller

Irene Kessler

Frida Rocksten

Karolina Hanthe

Jasmin Lundqvist

Emilie Turgeon

Hanna Rehnström

Gonzalo Aguayo

Elsa Hammarberg

Natalie Avigdor

Alexander Johansen

William Lindström

Hannah van Bunningen

Kimia Dianat

Love Strandberg

FORMALIA

F1 Mötets öppnande

Vice Ordförande Capucine Delorme öppnade mötet kl. 17.31.

F2 Mötets behöriga utlysande

Mötet beslutade:

att anse dagens möte behörigt utlyst.

F3 Val av mötets ordförande

Mötet beslutade:

att välja Capucine Delorme till mötesordförande.

F4 Val av justeringsperson

Mötet beslutade:

att välja Abdulmalik Mahdi och Isabela Möller till justerare.

F5 Fastställande av dagordning

Mötet beslutade:

att fastställa dagordningen med tillägg av punkten

I5 - MF:s valberedning

F6 Föregående protokoll

Mötet beslutade:

att lägga protokollet till handlingarna.

INFORMATIONSÄRENDEN

I1 Rapport från Nationella Grundutbildningsmötet (NatGu) och OMSiS

Föredragande: Nicole Laszlo, Soran Rabin Bozorg

NatGu:

Möte då programgivare och lärare från alla lärosäten samlas för att diskutera olika teman på utbildningen. Det mesta av sammanställande arbete görs på förmöten, under NatGu presenterar endast kortare utdrag och sammanställningar.

- *6-åriga läkarprogrammet*. Diskussion kring bl.a. VFU och PU.
- *UKÄ* (Universitetskanslerämbetet) berättade om processen för prövning av examenstillstånd, som samtliga lärosäten kommer att genomgå under VT20. Till bedömargruppen på UKÄ tillsätts tre studentrepresentanter på nationell nivå. OMSiS har givits i uppdrag att tillsätta dessa poster, ansökan till detta görs via LS inom de kommande dagarna.
- *Paneldiskussion om psykisk ohälsa* som mynnade ut i förfrågan till OMSiS att sammanställa "önskelista" på vad studenter önskar från programmet i form av åtgärder för att främja psykisk hälsa direkt, samt främja arbete med frågan om psykisk ohälsa. Framkom att flera andra lärosäten har ett flertal initiativ som potentiellt kan implementeras även på KI. Dokument med önskingar från studenter sammanställdes enligt förfrågan under OMSiS-dagarna.

OMSIS:

- *VFU på akuten.* Frågan ställs med bakgrund i situation på NKS, där placering på närakuter tagits bort och förlagts på AVA. Praktik inom akutsjukvård följer liknande mallar över resterande läkarprogram, med ett par veckors mottagning/avdelning under internmedicin, samt någon form av mer eller mindre valbar kurs under någon av de sista terminerna.
- *Uppdatering av planer för 6LP på de olika lärosätena.* Alla lärosäten planerar längre och mer sammanhängande VFU med undantag för Uppsala som istället ämnar strukturera utbildningen i större utsträckning kring fokuserade lärmoment i klinisk verksamhet (t.ex. bedsideronder).
- *Kunskapsprov under T9.* Alla lärosäten kommer att bevara någon form av examination/kunskapsprov under någon av de sista terminerna. Detta då AT-tentamina ej längre kommer att finnas. En fördel att förlägga denna tidigare än T12 möjliggör för studenter att förbättras på svagare punkter innan examen och legitimation.
- *Återinförande av graderade betyg.* Enighet bland alla OMSIS representanter att detta ej är något som studenter vill.

I2 Bli studentrepresentant!

Föredragande: William Lindström

Höstens utlysning är nu öppen, sista ansökningsdag 25 oktober. Kort information om vad en post som studentrepresentant inom LS innebär, samt hur man går tillväga för att ansöka. Extra påminnelse gällande att man ej behöver ha gått den kurs/termin som ett visst temakollegium svarar för.

Därefter en kort genomgång av de poster som utlyses i denna omgång.

Information även om den utbildningskväll som kommer att hållas för nya studentrepresentanter 5 november. Under denna kväll planeras även aktiviteter för nuvarande studentrepresentanter i form av ett fototillfälle samt utbildning i Canvas studentmall.

Alice Weréen (styrelseledamot MF:s styrelse) rapporterar även om att ansökan till ordinarie post i MF:s högsta beslutande organ FUM (Fullmäktige) är öppen. I FUM utlyses även under hösten LS:s två poster som sektionsrepresentant.

I3 Arbetsgrupp om läkemedelsundervisning

Föredragande: Naima Kilhamn, Jonathan Halvardson

I kvalitetsarbeten samt rapporter från examinerade studenter har det uppdagats att nyexaminerade läkare från KI ej är trygga med läkemedelsförskrivning och ordination. Efter en initial kartläggning ses stora brister i hur detta undervisas och examineras under ff.a. kliniska terminer. Arbetsgrupp under ledning av Anna Freyschuss är därför nyligen startad. Insamling av studenters upplevelser samt åsikter i frågan sker vidare i LS diskussionsforum på Facebook.

I4 Nytt rapporteringssystem

Föredragande: Love Strandberg

Under vårens andra sektionmöte den 26 mars diskuterades förslag på hur kommunikationen mellan alla läkarstudenter och Läkarsektionen (studentrepresentanter och styrelsen) kan förbättras. Detta har mynnat ut i att det i att sammanställning efter mötet (som tidigare gjorts direkt i Slack) istället görs i det google-dokument som är länkat i respektive Slack-kanal. Dokumentet är länkat på hemsidan under varje grupps respektive flik, och läsbart för alla. Inför sektionmötena fylls ett google-formulär i likt tidigare.

I5 MF:s valberedning

Föredragande: Alexander Johansen

LS har en post i MF:s valberedning till förfogande. Kontakta Alexander eller LS styrelse vid intresse.

DISKUSSIONSÄRENDEN

D1 Presentation om LINK:s revidering av meritssystemet och diskussion om internationell prägel i utbytesansökningar

Föredragande: Studentrepresentanter i LINK (Läkarprogrammets Internationella Kommitté): Timo Oosterveld, Soran R. Bozorg, David Björklund

1. *Revidering av meriteringssystemet.* Beslut från föregående år att revidering skall göras på årsbasis, men med ett års framförhållning. Är åter öppen för revision inom kort, håll utkik på mail, Facebook och Slack för formulär för återkoppling.

2. *Diskussionspunkt gällande internationell prägel som merit inför utbyte.*

Bakgrund till frågan är att det lyfts till diskussion på sektionsmöte hösten 2018 då den samlade åsikten i sektionen var att syftet med meriten var oklar och att den skulle övervägas att tas bort. I dåvarande revidering fick meriten kvarstå, men med ett förtydligande i sitt syfte samt begränsning till att gälla enbart de specificerade poster inom t.ex. IFMSA som uttalat arbetar med internationellt arbete för KI:s räkning.

Sammanfattning av diskussion:

- Problematiskt att de studenter som har stort internationellt engagemang utanför KI ej kan tillgodogöra sig av meriten. Förtydligas då att syftet är att belöna de studenter som särskilt arbetat med internationalisering på KI, samt att det skall vara verifierbart.
- Paradoxalt att syftet med utbyten är att kunna ge många studenter en chans att kunna verka för KI internationellt och vara en god representant under utbyte, men att den chansen ges företrädevis till dem som redan har erfarenhet av internationellt arbete.
- Det är fortsatt en utbredd upplevelse i sektionen av att syftet bakom meriten Internationell prägel är oklar, att information om förtydligande från 2018 ej spridits.
- Förtydligas att merit för Internationell prägel är binär (ja/nej) och upplevs att det ej är ett stort antal fall där det agerar som avgörande faktor, men att det i det fall den gör det så är det främst i studenter med MF/KI-merit lägre kategori.
- Sammantaget är sektionen generellt sett positiva till att meriten Internationell prägel behålls, med tydlighet att det endast ges poster som verkar för internationaliseringen på specifikt KI.

D2 Kandidatur till valberedning

Föredragande: Naima Kilhamn

Valberedningens uppdrag utgörs av att utlysa styrelsens poster, gå igenom ansökningarna och presentera ett förslag till ny styrelse på årsmötet 12 december. Det åligger styrelsen att formellt tillsätta en valberedning om 2-3 personer, men vänder sig till sektionen för vägledning till beslut.

Kandidaturer inkomna på förhand:

- Capucine Delorme
- Love Strandberg

Golvkandidatur:

- Hannah van Bunningen

Varje kandidat får en minut att presentera sig och sin kandidatur inför mötet. Samtliga kandidater lämnar därefter rummet. Vid överläggning betonas av flertalet sektionsmedlemmar styrkan i att tillsätta tre personer till uppdraget. Kandidater kommer åter in i rummet och delges sektionsmedlemmarnas önskan att Capucine, Love och Hannah agerar valberedning inför val av kommande styrelse.

D2 Utvärdering av VFU på NKS och Huddinge

Föredragande: Studentrepresentanter i PR och PN: William Lindström, Jonathan Halvardson

Läkarprogrammet ska med kvalitetssamordnare Anna Bonnevier i ledningen göra en genomlysning av VFU-situationen för studenter på Karolinska Universitetssjukhuset (både Solna och Huddinge). Bakgrund till detta gäller till stor del den återkommande larmen som studenter på Gynekologi på NKS har slagit om bristande kvalitet, som nu mynnat ut i en öppen fråga i PN kring vad som egentligen är acceptabelt i kvantitet och kvalitet. Granskningens potentiella vidd är bred, och sektionen efterfrågas därför om erfarenheter från VFU, samt ev. rykten, eller oro som finns rörande klinisk praktik på de två sjukhusen:

- Se över det utbildningsuppdrag kliniker tagit på sig, när det gäller möjligheter att tillgodose kvalitativ utbildning och handledning av läkarstudenter, andra studentkategorier, AT-läkare samt ST-läkare.
- På ett större plan se över vad VFU är syftad till på varje specifik kurs/ämnesområde utifrån kursen förväntas tillgodose kunskapsmässigt,

samt överse om detta går att tillgodose på det aktuella sjukhuset. En återkommande punkt är frustrationen i att en VFU-period ofta planeras utifrån en plats att vara snarare än ett uttänkt innehåll. Önskan att från programmet kräva ett förtydligande i vad varje VFU-placering skall syfta till att vara ett lärtillfälle i.

- En stor oro är om och i så fall hur högspecialisering och patientutbud på de respektive sjukhusen påverkar undervisningen på respektive sjukhus. Som steg i nästa led oro kring att sjukhusen ersätter basala kliniska lärmoment de ej längre kan tillhandahålla med mer specialiserade moment som ej ingår i kursen (exempel där NKS har ersatt närakuten-placering med auskultation på ambulans).
- Rykten i yngre terminer om att NKS har en mer uttalad och gammalmodig hierarki, vilket sektionsmedlemmar på högre terminer ej kan vittna om.
- Oro kring bild av NKS som ett sjukhus i ekonomisk kris där en kompetensflykt inom alla yrkeskategorier föreligger, och till vilken grad detta påverkar utbildningen.
- Oro kring att den återkommande bristande samarbetsvilja som uppvisats av kursledningen på Internmedicin NKS gentemot exempelvis Introduktionsinternatet/Kollot.

RAPPORTER

R1 Rapportrunda

Föredragande: Studentrepresentanter

LINK - Timo Oosterveld

- Diskuterar kring nya avtal för utbyten, försöker fokusera på engelskspråkiga avtal inom Europa.

6LP: styrgrupp - Ib

- Anna Kiessling gav statusrapport om projektgruppens arbete. Mycket fokus på TBL.
- Beslut taget om programstrukturen som projektgruppen lagt fram.

6LP: projektgrupp - Capucine

- Programstruktur fastställd.

- Arbetsgrupperna arbetat fokuserat i ca en månad. Studreppar i arbetsgrupperna övergår att bli studreppar i grupperna som arbetar med kursplaner.
- Anna Kiessling kommer på LS sektionsmöte i november och informerar om projektgruppens arbete.

6LP: arbetsgrupp VFU - Alice Weréen

- Mål att ha längre VFU-perioder. Detta då man anser att generiska läkarkompetenser (ronda, leda ett team, kommunikation med andra yrkesgrupper) utvecklas mer under längre sammanhängande VFU-perioder.
- Konstaterats att handledarkompetensen i nuläget är för låg generellt sett. Planeras någon form av handledarmodeller där olika nivåer av handledare kan ha olika typer av funktion beroende på kompetens.
- Diskuterat hur de 10 nationella EPA (Entrustable Professional Activities) skall fördelas över programmet. Var skall man lära sig vad?

6LP: arbetsgrupp Symptom och fynd - Karolina Hanthe

- Slutfört en inventering av de 107 symptom och fynd ("Integrerade uppgifter" i nuvarande program). Kartlagt hur användandet av dem är i nuvarande program, och hur de kan arbetas med i det kommande programmet.

6LP: arbetsgrupp TBL - Louisa Azizi

- TBL; förberedelse, individuellt test, gå igenom test i grupp. Motsvarande TUM på termin 2. Täkt att hela 6åriga LP ska ha inläring i denna modellen. Arbetar med utkast för hur de ska se ut.

Temakollegium 4 - Jonathan Halvardson, Naima Kilhamn

- Uppmärksamhets av studenter att muntan på HS genomförs på annorlunda sätt jämfört med de på de andra sjukhusen (studenter får 20 min att googla/läsa på fallet innan de går in till examination). Har nu avskaffats så att alla sjukhus gör likadant.
- Anatomi-workshop (samarbete med tutorverksamheten) har pilotats senaste terminerna. Finns nu inte ekonomi hos kursgivande institutioner att erbjuda momentet för alla studenter.
- Grupparbete kring lärandemål inför T7 på 6LP.

Temakollegium 5 - Poyan Karimi

- Implementering av MiniCEX, och hur detta kan göras mer behändigt och lättillgängligt för handledare. Arbete om detta sker parallellt i en separat

arbetsgrupp, där man diskuterat att producera en undervisningsfilm. TK5 föreslår att en exempelfilm görs specifikt för hur verktyget kan användas i en psykiatrisk konsultation.

PR - *Jonathan Halvardson*

- MF:s skidresa: IdrU/LS styrelse skickat informativt mail till alla temaordföranden. PD beslutade att hänsyn till dessa datum ej kommer att tas av programmet centralt. Fortsatt öppet för studenter att med sina respektive kursgivare skraddarsy personliga lösningar.
- Lägesrapport från arbetet med 6-åriga LP.
- Genomströmning och ersättning: Missuppfattning om ersättningsregler har lett till en uppfattning om att kurser skulle ha ett ekonomiskt incitament i att godkänna en stor del av kursen. Korrekt är att läkarprogrammet får ersättning för varje student som registrerar sig (för första gången) på en kurs. KI centralt får en större summa först när en student tar examen.
- Det florerar ett rykte om att det kommer gå att enkelt byta över från det gamla till det nya läkarprogrammet efter t.ex. ett studieavbrott. Detta stämmer ej, föreslogs att korrekt information (som också finns på hemsidan) sprids från studievägledare eller annan representant från programmet.

PN - *William Lindström*

- Budget för 2020, bl.a. godkänt budget för introduktionsinternatet (kollot) för VT2020.
- Godkänt tre nya SVK:er.
- Ansats till att framöver vara tydligare och ställa mer specificerade krav i kursuppdragen (de "beställnings"-dokument som programmet skickar till institutionerna som ger kurser).
- Planerar större utvärdering av Canvas under VT20, när alla kurser har bytt över från PingPong.

NÄSTA MÖTE

Tisdagen 12 november 17.30-19.30.

MÖTETS AVSLUTANDE

Mötesordförande Capucine Delorme avslutade mötet.



VID PROTOKOLLET

Naima Kilhamn, mötessekreterare

JUSTERAS

Capucine Delorme, mötesordförande

Abdulmalik Mahdi, justerare

Isabela Möller, justerare